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 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/6871      

 Arkiv sakID.:   15/1386  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    022/15 FORMANNSKAP Dato:  11.05.2015 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 2/2015 og 3/2015 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 2/2015 og 3/2015 godkjennes. 

 

 

FOR-022/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/6858      

      Arkiv sakID.:   15/1266  Saksbehandler:  Kariann Skar Sørdahl  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    023/15 FORMANNSKAP Dato:  11.05.2015 

 

 

 

ÅRSREGNSKAP  OG ÅRSMELDING 2014 - FAUSKE KOMMUNE 

   

 
Vedlegg: 1. Regnskap 2014 

2. Årsberetning 2014 

3. Revisjonsberetning fra Salten kommunerevisjon  

4. Kontrollutvalgets uttalelse 

 

Saksopplysninger: 

 

Ved fastsettelse av regnskap og årsberetning er det formannskapet som fremmer innstilling til 

kommunestyret. Kommunens regnskap og årsberetning skal forelegges kontrollutvalget til 

uttalelse, og kontrollutvalgets uttalelse skal følge behandlingen av saken i formannskap og 

kommunestyre. 

 

Kommunens regnskap er ført og avlagt i samsvar med bestemmelser i kommuneloven, gjeldende 

forskrifter og god kommunal regnskapsskikk. Årsberetning er utarbeidet i henhold til 

kommunelovens § 48 med tilhørende forskrift. Regnskap med tilhørende årsberetning er 

overlevert revisjonen innen fastsatte frister. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Se vedlegg.  

 

Driftsregnskapet er avlagt med et regnskapsmessig merforbruk på kr 3 176 911,88. 

Investeringsbudsjettet er avlagt med et udekket beløp på kr 21 618 119,01.  

 

Revisjonen mener i sin revisjonsberetning for 2014 at opplysningene i årsberetningen om 

årsregnskapet er konsistente med årsregnskapet og i samsvar med lov og forskrifter, og at 

regnskapet er ført i samsvar med lov og god bokføringsskikk i Norge.  

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsberetning for 2014 godkjennes.  

2. Regnskapsmessig merforbruk i drift kr 3 176 911,88 dekkes ved bruk av 

integreringstilskudd.  

3. Udekket beløp i investering kr 21 618 119,01 dekkes ved bruk av lån. 

 

 

FOR-023/15 VEDTAK-  11.05.2015 



 

Økonomisjef orienterte. 

 

Rådmanns forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsberetning for 2014 godkjennes.  

2. Regnskapsmessig merforbruk i drift kr 3 176 911,88 dekkes ved bruk av 

integreringstilskudd.  

3. Udekket beløp i investering kr 21 618 119,01 dekkes ved bruk av lån. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/6875      

      Arkiv sakID.:   15/1268  Saksbehandler:  Kariann Skar Sørdahl  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    024/15 FORMANNSKAP Dato:  11.05.2015 

 

 

 

ÅRSREGNSKAP  OG ÅRSMELDING 2014 - FAUNA KF 

   

 
Vedlegg: 1. Regnskap 2014 

2. Årsberetning 2014 

3. Revisjonsberetning fra Salten kommunerevisjon 

4. kontrollutvalgets uttalelse 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlegg. 

 

Etter forskrift om særbudsjett, særregnskap og årsberetning for kommunale foretak § 16, skal 

særregnskapet og årsberetningen vedtas av kommunestyret selv senest 6 måneder etter 

regnskapsårets slutt.  

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

1. Den fremlagte årsberetning for 2014 for Fauna KF tas til etterretning. 

2. Det fremlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for 2014. 

 

 

FOR-024/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Daglig leder Fauna KF orienterte. 

 

Rådmanns forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Den fremlagte årsberetning for 2014 for Fauna KF tas til etterretning. 

2. Det fremlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for 2014. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/6878      

      Arkiv sakID.:   15/1269  Saksbehandler:  Kariann Skar Sørdahl  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    025/15 FORMANNSKAP Dato:  11.05.2015 

 

 

 

ÅRSREGNSKAP  OG ÅRSBERETNING 2014 - FAUSKE EIENDOM KF 

   

 
Vedlegg: 1. Årsberetning og årsregnskap 2014 

2. Revisjonsberetning fra Salten kommunerevisjon 

3. Kontrollutvalgets uttalelse 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlegg. 

 

Etter forskrift om særbudsjett, særregnskap og årsberetning for kommunale foretak § 16, skal 

særregnskapet og årsberetningen vedtas av kommunestyret selv senest 6 måneder etter 

regnskapsårets slutt.  

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

1. Den fremlagte årsberetningen for 2014 for Fauske Eiendom KF tas til etterretning. 

2. Det fremlagte regnskap fastsettes som Fauske Eiendom KFs regnskap for 2014.  

 

 

FOR-025/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Daglig leder Fauske Eiendom KF orienterte. 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Den fremlagte årsberetningen for 2014 for Fauske Eiendom KF tas til etterretning. 

2. Det fremlagte regnskap fastsettes som Fauske Eiendom KFs regnskap for 2014.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/6990      

      Arkiv sakID.:   15/1408  Saksbehandler:  Siv Anita Johnsen Brekke  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    026/15 FORMANNSKAP Dato:  11.05.2015 

  KOMMUNESTYRE  21.05.2015 

 

 

 

ENDRING AV VEDTEKTER FAUNA KF 

   

 
Vedlegg: Vedtekter 

 

Sammendrag: 
 

I forbindelse med vedtak i kommunestyresak 16/15 evaluering av Fauna KF – endelig rapport 

ble det satt ned en valgkomite bestående av ordfører, varaordfører og Jørns Stene. Komiteen skal 

komme med en innstilling til nytt styre i Fauna KF. I forbindelse med komiteen arbeid er det 

fremkommet et ønske om å endre vedtektenes § 4. Dagens § 4 i vedtektene sier at man skal ha et 

styre bestående av minimum 5 styremedlemmer med personlig varamedlemmer. 

 

Komiteen ønsker å endre dette til at det er vara i rekkefølge og mener det er mest 

hensiktsmessig. 

 

Med bakgrunn i dette fremmes følgende innstilling til endring i vedtektene: 

 

ORDFØRERS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

§ 4 i vedtektene for FAUNA KF endres til: 

 

Kommunestyret i Fauske oppnevner styret, styrets leder og nestleder. 

 

Styret består av 5 medlemmer og 2 varamedlemmer. Styrets sammensetning velges for 1 

og 2 år. Godtgjørelse i henhold til vedtak i kommunestyret. 

 

 

FOR-026/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Oredførers forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

§ 4 i vedtektene for FAUNA KF endres til: 

 

Kommunestyret i Fauske oppnevner styret, styrets leder og nestleder. 

 

Styret består av 5 medlemmer og 2 varamedlemmer. Styrets sammensetning velges for 1 

og 2 år. Godtgjørelse i henhold til vedtak i kommunestyret. 



 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/6993      

      Arkiv sakID.:   15/1409  Saksbehandler:  Siv Anita Johnsen Brekke  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    027/15 FORMANNSKAP Dato:  11.05.2015 

  KOMMUNESTYRE  21.05.2015 

 

 

 

OPPNEVNING AV MEDLEMMER TIL STYRET FOR FAUNA KF 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
 

Kommunestyret vedtok i punkt 3 i sak 16/15 vedrørende evaluering av Fauna KF – endelig 

rapport følgende: 

 
Det settes ned en valgkomite bestående av 3 repr.  

Innstillingen fra valgkomiteen skal foreligge til kommunestyrets møte 21. mai.  

Komiteen skal bestå av ordfører, varaordfører og Jørn Stene. 

 

Komiteen legger fram en enstemmig innstilling til nytt styre. Alle er forespurt og har takket ja til å 

stille som medlem/varamedlem til styret. Komiteen legger også fram forslag til godtgjørelse. Forslag 

til godtgjørelse er det samme som godtgjørelse til styret i Fauske eiendom KF. 

 

ORDFØRERS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Som nytt styre for FAUNA KF oppnevnes: 

 

1. Ståle Indregård   2 år 

2. Hanne Løkås Veigård  2 år 

3. Geir Wenberg   1 år 

4. Alice Brekke   1 år 

5. Odd Emil Ingebrigtsen  2 år 

 

Varamedlemmer: 

1. Endre Grønnslett   1 år 

2. Ann Mari Zahl   1 år 

 

Som styrets leder velges: 

 Ståle Indregård 

 

Som styrets nestleder velges: 

 Geir Wenberg 

 

Som godtgjørelse til styrets medlemmer i FAUNA KF gjelder følgende 



 

 Styreleder:   kr. 50.000,- pr år 

 Nestleder:  kr. 30.000,- pr år 

 Styremedlemmer: kr. 20.000,- pr år 

 Varamedlemmer: kr.   5.000,- pr år 

 

I tillegg dekkes faktiske utgifter for å kunne delta på styremøter. 

 

 

FOR-027/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Ordførers forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Som nytt styre for FAUNA KF oppnevnes: 

 

1. Ståle Indregård   2 år 

2. Hanne Løkås Veigård  2 år 

3. Geir Wenberg   1 år 

4. Alice Brekke   1 år 

5. Odd Emil Ingebrigtsen  2 år 

 

Varamedlemmer: 

1. Endre Grønnslett   1 år 

2. Ann Mari Zahl   1 år 

 

Som styrets leder velges: 

 Ståle Indregård 

 

Som styrets nestleder velges: 

 Geir Wenberg 

 

Som godtgjørelse til styrets medlemmer i FAUNA KF gjelder følgende 

 

 Styreleder:   kr. 50.000,- pr år 

 Nestleder:  kr. 30.000,- pr år 

 Styremedlemmer: kr. 20.000,- pr år 

 Varamedlemmer: kr.   5.000,- pr år 

 

I tillegg dekkes faktiske utgifter for å kunne delta på styremøter. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/5483      

      Arkiv sakID.:   15/1176  Saksbehandler:  Trond Heimtun  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    011/15 DRIFTSUTVALG Dato:  29.04.2015 

 028/15 FORMANNSKAP  11.05.2015 

  KOMMUNESTYRE  21.05.2015 

 

 

 

FELLES TEKNISK DRIFTSBYGG 

   

 
Vedlegg:  Situasjonsplan 091214; Planskisse 091214 og Arealskisse 091214: Siv.ark. Even Aursand. 

 Anbefaling fra prosjektgruppens medlemmer/virksomhetene om bygging av et nytt felles 

driftsbygg i Fauske sentrum (signert 26. januar 2015) 

 Intensjonsavtale mellom Fauske Eiendom KF og Ambulansetjenesten Nordlandssykehuset HF 

vedrørende arealer og husleie i nytt felles teknisk driftsbygg (signert januar 2015) 

 

 

Sammendrag: 
 

Prosjektet Felles Teknisk Driftsbygg har sin bakgrunn i «Plan for strategisk arealforvaltning», 

der man ser på måter å redusere leid areal samt å kunne frigi areal som kan brukes til utvikling 

av Fauske Sentrum. 

 

Arbeidet med et nytt felles driftsbygg startet høsten i 2014 med opprettelsen av en 

prosjektgruppe. Prosjektgruppen består av representanter med beslutningsmyndighet fra ”sine” 

enheter. I tillegg er Hovedverneombud, og Hovedtillitsvalgte i Fauske Kommune.  

 

Følgende virksomheter har deltatt i arbeidet: 

 

Prosjektgruppe: 

 

 Salten Brann IKS  

o Tore Jodal – Overbrannmester 

o Fred Opsjøn – Leder beredskap 

 Ambulanse  

o Otto Larsen – Avdelingsdirektør Forvaltning og utvikling Senter for drift og 

eiendom Nordlandssykehuset HF 

o Remi Helland – Enhetsleder sone 3 Prehospital klinikk Nordlandssykehuset HF 

o Svein Henriksen – Nestleder sone 3 Prehospital klinikk Nordlandssykehuset HF 

 Legevakt 

o Salwan Tarig 

o Gregory Hautois 

 Kommuneoverlege 

o Salwan Tarig 

 Sivilforsvaret 

o Gustav Kaald-Olsen 



 VVA  

o Frank Zahl - Enhetsleder 

 Plan og utvikling 

 Fauske Eiendom KF  

o Trond Heimtun – Leder FDVU enheten  

o Georg de Besche dy - Fagleder 
 

 

Alternativer: 

 

Det er to hovedalternativer som vurderes. Dagens løsning med ulik lokalisering i bysentrum, og 

en løsning med et nytt felles driftsbygg for virksomhetene. 

 

Kommunen har engasjert Siv.ark. Even Aursand as for å utarbeide situasjonsplan, planskisse og 

arealskisse for et felles driftsbygg. 

 

Bedriftskompetanse as ved partner Torbjørn Bjørklund har bistått i arbeidet med kartlegging, 

analyser og vurderinger av livssykluskostnader ved dagens løsning og ved et nytt felles 

driftsbygg. 

  

Ulike tomter har blitt vurdert for et felles driftsbygg. Politiske og administrative føringer knyttet 

til arealbruk i kommunen har gjort at tomt med nærhet kryss Kvitblikk (nord for Fauske) er 

vurdert som det aktuelle stedsvalget for et nytt felles driftsbygg. Dette er en god plassering i 

forhold til nye veiløsninger for RV80 og E6. 

  

Salten politidistrikt er skriftlig forespurt om deltagelse i et nytt felles driftsbygg for alle 

”blålysvirksomhetene” sammen med utvalgte kommunale enheter. Politiet har inngått en 

langsiktig leieavtale om bruk av arealer. Av den grunn er en slik samlokalisering med øvrige 

”blålysvirksomheter” ikke mulig rent økonomisk eller administrativt for politiet.  

 

Saksopplysninger: 

 

Nytt Teknisk Driftsbygg 

 

Fauske Eiendom KF har fått i oppdrag å utrede ny samlokalisering av tekniske tjenester i 

kommunen. Herunder nevnes brann, VA, Sivilforsvaret, ambulanse, legevakt samt andre enheter 

som naturlig ligger under kommunal tjenesteyting. 

 

Det skal legges til grunn en livssyklustilnærming i kartleggingen, analysene og vurderingene av 

løsningen for et nytt felles driftsbygg i Fauske kommune jfr. eiendomsprosjektet i kommunen. 

 

LCC- Life Cycle Cost 

 

Vurdering av investeringskostnadene sett i sammenheng med de etterfølgende kostnader ved 

bruk av bygningene, og kostnader som påløper både årlig og periodisk for å opprettholde 

funksjonell og teknisk standard, er en lovbestemt metode. I et perspektiv på 40 år eller mer er de 

etterfølgende kostnadene ved bruk av bygningen i noen tilfeller større en opprinnelig 

investerings-/oppgraderingskostnad. 

 



En analyse av livssykluskostnader omfatter alle investeringer i nær framtid (kapitalkostnaden) 

sammenholdt med drifts- og vedlikeholdskostnadene over et lengre tidsperspektiv.  

Vi har benyttet nåverdibetraktninger for å synliggjøre levetidskostnaden for hovedalternativene. 

Årskostnaden er nåverdien av livssykluskostnadene dividert på antall år som er lagt til grunn. I 

analysene er det lagt til grunn en tidshorisont på 40 år. Dette er en anerkjent og akseptert metode 

innen bedriftsøkonomi for å vurdere ulike beslutningsalternativer. 

 

 

LCC Vurdering (dagens løsning vs ny løsning) 

 

Eiendomsprosjektet er forankret i en livssyklustilnærming for enkelt bygg og hele porteføljen av 

formålsbygg i kommunen. Planleggingen av et nytt felles driftsbygg er et av flere prosjekter i 

administrasjonens arbeid med å optimalisere kommunens bygningsportefølje og 

tjenesteproduksjon. 

 

Fauske Eiendom KF har som målsetting å kunne tilby fleksible og elastiske bygg med god 

generalitet. Dette innebærer muligheter for fremtiden med bruksendringer og flere leietagere 

(Politiet). 

 

Lov om offentlig anskaffelser(§6 i loven) stiller krav om at virksomheten allerede på 

planleggingsstadiet tar hensyn til Livssykluskostnader(LCC). 

 

Det er foretatt LCC analyser for både dagens løsning samt samlokalisering av tjenester i et felles 

teknisk bygg. 

Differansen i nåverdi for disse to hovedalternativene over 40 år er kr. 860 756.-,  i favør av nytt 

felles driftsbygg.  

 

 

 

Organisering av arbeidet 

 

Arbeidet med et nytt felles driftsbygg har vært organisert som et prosjekt med deltakere som har 

beslutningsmyndighet fra aktuelle virksomheter. Arbeidet har blitt ledet av Trond Heimtun, leder 

av FDVU enheten Fauske Eiendom KF. I tillegg har DL Fauske Eiendom KF Odd Arve Horsdal, 

hatt det overordnede ansvaret for arbeidet. 

  

Det er utarbeidet en intensjonsavtale med Senter for Drift og Eiendom ved Nordlandssykehuset 

HF hvor areal og leiebetingelser framgår. 

 

I tillegg er det utarbeidet oversikt over VA`s andel av kostnadene for felles driftsbygg og hva 

dette vil medføre av endringer i gebyrer. 

 

Hovedproblemstillinger 

 

Rådmannen legger med dette fram sak om et nytt felles driftsbygg i Fauske med tanke på å 

avklare følgende problemstillinger: 

 

1. Hvordan løser et nytt felles driftsbygg kommunens beredskapsbehov?  

2. Hvordan løser et nytt felles driftsbygg arealbehovet for videreutviklingen av bysentrumet 

i kommunen?  



3. Hvilket alternativ er økonomisk best? Dagens løsning, eller et nytt felles driftsbygg – 

kartlegging, analyser og vurdering av økonomiske konsekvenser ved å drifte som i dag 

versus bygge nytt (livssyklusvurderinger).  

4. Investeringsramme for å opparbeide aktuell tomt og bygge nytt felles driftsbygg på 

tomten. 

5. Prosjekteringskostnader for nytt felles driftsbygg.  

6. Vurdere hvordan investeringen slår inn på selvkostområdet VA i forhold til endring av 

gebyrer. 

 

Rådmannen har hatt som førende oppgave å få gjort kartlegging, analyser og vurderinger av 

hvilken løsning som er minst kostnadskrevende for kommunen og som samtidig ivaretar 

beredskapsbehovet og arealmessig fleksibilitet i videreutviklingen av kommunens bysentrum på 

en tilfredsstillende måte.  

 

 

Et felles driftsbygg  

 

Arbeidet med et nytt felles driftsbygg startet høsten i 2014 med opprettelsen av en 

prosjektgruppe. Prosjektgruppen består av representanter med beslutningsmyndighet fra ”sine” 

enheter. Følgende virksomheter har deltatt i arbeidet: 

 

 Salten Brann IKS  

o Tore Jodal – Overbrannmester 

o Fred Opsjøn – Leder Beredskap 

 Ambulanse  

o Otto Larsen – Avdelingsdirektør Forvaltning og utvikling Senter for drift og 

eiendom Nordlandssykehuset HF 

o Remi Helland – Enhetsleder sone 3 Prehospital klinikk Nordlandssykehuset HF 

o Svein Henriksen – Nestleder sone 3 Prehospital klinikk Nordlandssykehuset HF 

 Legevakt 

o Salwan Tarig 

o Gregory Hautois 

 Kommuneoverlege 

o Salwan Tarig 

 Sivilforsvaret 

o Gustav Kaald-Olsen 

 VVA  

o Frank Zahl - Enhetsleder 

 Fauske Eiendom KF  

o Trond Heimtun – Leder FDVU enheten  

o Georg de Besche dy – Fagleder 

 Plan og utvikling og Park/Idrett var ikke representert i gruppen (mindre areal) men 

forespurt og innspill tatt med i underlaget. 

 

Salten politidistrikt er skriftlig forespurt om deltagelse i et nytt felles driftsbygg for alle 

”blålysvirksomhetene” sammen med utvalgte kommunale enheter. Politiet har inngått en 

langsiktig leieavtale om bruk av arealer. Av den grunn er en slik samlokalisering med øvrige 

”blålysvirksomheter” ikke mulig rent økonomisk for politiet.  

 



Kommunen har engasjert Siv.ark. Even Aursand as for å utarbeide situasjonsplan, planskisse og 

arealskisse for et felles driftsbygg, vedlagt. Bedriftskompetanse as ved partner Torbjørn 

Bjørklund har bistått i arbeidet med kartlegging, analyser og vurderinger av livssykluskostnader 

ved dagens løsning og ved et nytt felles driftsbygg, vedlagt. 

  

Det er to hovedalternativer som vurderes. Dagens løsning med ulik lokalisering i bysentrum, og 

en løsning med et nytt felles driftsbygg for virksomhetene. 

 

Ulike tomter har blitt vurdert for et felles driftsbygg. Politiske og administrative føringer knyttet 

til arealbruk i kommunen har gjort at 3 tomter nord for Fauske er vurdert som alternativ, enten 

alene eller sammen, og sett på som det aktuelle stedsvalget for et nytt felles driftsbygg. Dette er 

en god plassering i forhold til nye veiløsninger for RV80 og E6. Ref. kartvedlegg. 
 

 

 

 

Dagens løsning: 

 

 Dagens løsning med flere lokasjoner, både eksternt leid og eid, er spredd og fragmentert, 

noe som gjør at samhandling og sambruk vil være vanskelig. 

 Dagens løsning er også en kostbar løsning, både sett ut fra leiekostnad, og driftsmessige 

forhold. Dette understøttes av Bedriftsøkonomisk vurdering. 

 Dagens leiesituasjon er som følger:  

1. Sivilforsvaret leier av Mesta Eiendom AS i Follavegen 91. 

2. VA leier verkstedlokaler leier av SB (Saltens Bilruter) as i Kleiva 

3. Salten Brann leier av Fauske Kommune i Sjøgata (Eid) 

4. Ambulanse (Helseforetaket) leier av Fauske Kommune i Eiaveien (Eid) 

5. Legevakt er lokalisert på Helsetunet (Eid) 

6. Park/Idrett leier lokaler i Sjøgata (Eid) 

7. Fauske Eiendom KF er lokalisert med verkstedlokaler på Søbbesva (Eid) 

8. Plan/Utvikling er lokalisert i Administrasjonsbygget og Sjøgata (Eid) 

 

 Dagens lokaler, vurdering: 

 

1. Lager Sivilforsvaret er et rent varmlager, uten vanntilkobling eller avløp. Dårlig 

egnet for renhold av utstyr og reparasjoner. Leiekostnader betegnes som moderat 

til høy. 

2. Verkstedlokaler VA i Kleiva er relativt gamle og slitte lokaler som er 

energiøkonomisk dårlige, med høye fyringskostnader (oljefyrt og elektrisk 

oppvarming) og relativt dårlig arbeidsmiljø. I tillegg er det lite egnet for drift. 

Bygget er fra sist på 1950 tallet. Beregnede oppgraderingskostnader her er 

stipulert til TNOK 22 pr m2.  

VA er også lokalisert i Sjøgata (samme bygg som Brannstasjon med 

kontorer/lager og verksted).  

3. Salten Brann er lokalisert i Sjøgata i eksisterende Brannstasjon. Lokalene er 

uhensiktsmessige og nedslitte og innehar ikke de fysiske krav som stilles til dagen 

utrykningsenhet. Brannstasjon(VVA bygget) er bygd i 1976. Beregnede 

oppgraderingskostnader her er stipulert til TNOK 22 pr m2. 

4. Ambulansetjenesten er i dag lokalisert i eldre slitte lokaler med dårlig 

isolasjonsgrad og høye driftskostnader.  



Bygget er fra 1950 tallet. Beregnede oppgraderingskostnader her er stipulert til 

TNOK 27 pr m2. 

5. Legevakt er lokalisert på Helsetun som i dag ikke har godkjente lokaliteter for 

ambulansedrift. Dette gjelder mottak og behandling av bårepasienter. 

6. Park/Idrett er lokalisert i samme bygg som VA i Sjøgata der forholdene er relativt 

dårlige sett ut fra tilstand og driftsmessige forhold. 

7. Fauske Eiendom KF er etablert på Søbbesva med verkstedareal. Disse er nedslitt 

og av dårlig kvalitet. Denne eiendommen avhendes. 

8. Plan/Utvikling er lokalisert i Administrasjonsbygget med et mindre lager teknisk 

utstyr, samt slakteri i en garasje i Sjøgata. Lokalene er ikke egnet for denne type 

virksomhet.  

 

De stipulerte oppgraderingskostnader er satt til de nevnte beløp ut fra en vurdering av byggeår, 

tilstandsgrad og funksjonalitet. Slike kostnader vil alltid være forbundet med usikkerhet, dette 

basert på markeds- så vel som omfangsmessige forhold. Nybyggkostnader på TNOK 27 er 

forbundet med mer sikkerhet basert på konjunkturene som er i markedet i dag og erfaringstall. Vi 

har innhentet en del opplysninger som understøtter dette. 

Det største usikkerhetsmomentet er tomtekostnader siden plasseringen er i et område der leire og 

myr er til stede. Vi har innhentet erfaringstall for området som har store sprik, men de stipulerte 

kostnader er lagt i et moderat leie. 

 

 

BRANN: 

 

Dagens brannstasjon er for liten. Dette gjelder både kontordel og vognhall. Stasjonen 

ble bygd tidlig på 1980 tallet og var etter datidens behov og krav stor nok. 

 

Ut fra dagens materiell og bemanning er den for liten. Branntjenesten har per i dag ikke plass 

til alt materiell jfr. lager på Finneid kai og garasjeanlegg ved ambulansen. 

 

Inneklima er av dårlig kvalitet, og det er ikke montert ventilasjonsanlegg i kontordelen. 

 

Det er fire heltidsansatte på Fauske brannstasjon som fordeles på to kontorer. 

Ombygging på stasjonen i forbindelse med økning av kontorplasser har medført at blant annet 

møterommet har blitt for lite. 

 

Branntjenesten har per i dag ikke mulighet for dusjanlegg/garderober for damer. 

 

Kompressor for lading av pusteluft står i et usunt miljø og må flyttes til egnet forskriftsmessig 

rom. 

 

Vær og vindtetting er av dårlig kvalitet slik at fyringsutgiftene er høye. 

 

Etter nye forskrifter er det per i dag ikke muligheter for å anordne garderober med ren 

og skitten sone, dette er nå et krav etter dagens forskrifter. 

 

Dagen plassering av brannstasjonen er ugunstig i forhold til at sentrumsplanen er endret. 

 

 

AMBULANSETJENESTEN  



 

Ambulansetjenesten er en del av Nordlandssykehuset. Tjenesten på Fauske har to ambulanser i 

døgnkontinuerlig beredskap. Stasjonen har 14 ansatte og utfører cirka 1250 oppdrag i året. 

 

 

LEGEVAKT 

 

Kommunen har legevakt som skal dekke behovet for øyeblikkelig hjelp for alle som oppholder 

seg i kommunen. Dette er en lovpålagt tjeneste. Publikum kontakter legevakten når det ikke er 

mulig å få kontakt med fastlegen. 

 

• Legevakt mandag – fredag og alle helger og helligdager kl.15.00-08.00. 

 

 

VA 

 

Enhet VVA har pr. 2014 totalt 18 medarbeidere. Enheten disponerer et betydelig antall kjøretøy. 

Enhet VVA har behov for ca. 2000 m2 uteareal herav 1000 m2 asfaltert. Arealet benyttes til 

lagring av kummer/rør materiell samt div. utstyr som tåler lagring utendørs. 

VVA har ansvaret for drift og vedlikehold av kommunale veier. Det kan for eksempel være 

hull/skader i veien, manglende gatelys eller behov for brøyting. 

Vannforsyning: VA har ansvar for kommunens vannforsyning og avløpsbehov. 

 

 

PLAN OG UTVIKLING 

 

Plan/utvikling omfatter tjenester som ivaretar kommunens arealplanlegging/-forvaltning, 

kart/oppmåling, bygge-/ og delingssaker, kommunale avgifter, forvaltningsoppgaver innen 

landbruk (jord- og skogbruk), vilt og fisk, miljø, motorferdsel i utmark, tilrettelegging av 

infrastruktur, samt kommunale investeringsoppgaver. Enhetens behov er knyttet til et mindre 

lagerbehov. Slakteritjenestens (fallvilt) behov er vurdert tidligere inn i Felles Driftsbygg, men 

sett ut fra behov og mulige andre løsninger er dette trukket ut pga kostnadsaspektet med slike 

lokaler. 

 

 

FAUSKE EIENDOM KF 

 

Fauske Eiendom KF er Fauskes kommunes eiendomsforvaltnings-organ og har som formål 

å være et redskap for gjennomføring av kommunes eiendomspolitiske målsetninger 

Foretaket skal ivareta cirka 50 000 m2 eide arealer, i tillegg kommer boliger og leide arealer. 

Foretakets behov er knyttet til lager/verksted. 

 

 

SIVILFORSVARET 

 

Sivilforsvaret er en statlig forsterkningsressurs for nød- og beredskapsetatene ved håndtering av 

uønskede hendelser. Sivilforsvaret ivaretar også befolkningens behov for beskyttelse i tilfelle 

krig og er beskyttet etter Geneve konvensjonen. Avdelingens behov er knyttet til lager. 

 

 



 

Saksbehandlers vurdering: 

 
 Nytt felles driftsbygg vil frigjøre betydelige arealer i bysentrum, ved at enhetene flytter 

fra dagens lokaler til et nytt lokale litt utenfor selve sentrum. Dermed frigjøres arealer til 

bruk for å videreutvikle bysentrumet. Det gir kommunen større fleksibilitet i ønsket 

byutvikling. 

 

 Et nytt felles driftsbygg vil bidra til å øke dagens beredskapskapasiteter gjennom 

samlokalisering av relevante virksomheter og trening (ledelse, ansatte og utstyr). Her vil 

brann, ambulanse, legevakt, sivilforsvaret og VVA være lokalisert i samme bygg.  

 

 Stedslokalisering sammen med nye veiløsninger for RV 80 og E6 gir ikke økt risiko 

knyttet til porteføljen av identifiserte risiko objekter i Fauske kommune jfr. ROS 

analysen 2012.  

 

 Flytting av Brannstasjon samt VVA vil medføre en betydelig mindre risiko for ulykker 

knyttet til større og tyngre kjøretøy/anleggsmaskiner, spesielt i sentrum. 

 

 Basert på en bedriftsøkonomisk vurdering er dagens løsning ikke den beste rent 

økonomisk. Dette bekreftes også gjennom ulike følsomhetsanalyser hvor forskjellige 

forutsetninger er endret i ”positiv” eller ”negativ” retning.        

 

 Øvrige faktorer som ikke er kvantifisert økonomisk er også viktige, og vil medføre et 

enda bedre resultat som taler for bygging av et nytt felles driftsbygg.  

 

 Rådmannen er av den oppfatning at de øvrige effektene, herunder frigjøring av 

sentrumsarealer for videre byutvikling og en økning av kommunens 

beredskapskapasiteter er så betydningsfulle at dette også vil forsterke det å bygge nytt 

felles driftsbygg kontra videreføring av dagens løsning.    

 

 Det er i prosjektet lagt til en moderat gebyrøkning på vann og avløp (ref. notat 

vedrørende gebyrer selvkostområde). Kommunens satser er fortsatt lave sammenlignet 

mot andre kommuner. Denne gebyrøkningen vil også måtte komme ved 

investering/oppgradering av dagens løsning. 

 

o Årsgebyret fra VVA enheten vil for avløp øke til kr. 1 950.-. Det vil si en økning 

på 14 % fra dagens nivå. I henhold til Hovedplanen for avløp skal det være en 

årlig økning av avløpsgebyret på 5 %. 9 av de 14 % utgjør husleieøkningen som 

følge av et nytt felles driftsbygg.  
o Årsgebyret fra VVA enheten vil for vann øke til kr. 2 900.-. Det vil si en økning 

på 8 % fra dagens nivå. I henhold til Hovedplanen for vann skal det være en årlig 

økning av vanngebyret på 5 %. Kun 3 av de 8 % utgjør husleieøkningen som 

følge av et nytt felles driftsbygg.  
 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1. Arbeid med et felles driftsbygg videreføres. 



Samlet investeringsramme er foreløpig beregnet inntil 131 mill. 2014 kroner, 

inklusive tomte- og prosjekteringskostnader. 

 

2. Kommunestyret ber rådmannen starte detaljprosjektering og legge frem i egen sak 

investerings- og driftskostnader samt forslag til finansiering. 

 

3. Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å starte anbudsprosessen. 

 

4. Rådmannen fremlegger i egen sak til kommunestyret godkjenning av anbud samt 

totale investerings- og driftskostnader. 

 

 

DRIF-011/15 VEDTAK-  29.04.2015 
 

Jørn Stene (FL) foreslo et nytt pkt. 0 i tillegg til innstillingen: 

Kommunestyret er i utgangspunktet positiv til prosjektet, men forutsetter at prosjektet 

innarbeides i investeringsbudsjett i prioritet etter allerede vedtatte prosjekter innenfor 

områdene, eldreomsorg, skole og barnehage. 

 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer avgitt for FL’s 

forslag. 

 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Arbeid med et felles driftsbygg videreføres. 

Samlet investeringsramme er foreløpig beregnet inntil 131 mill. 2014 kroner, 

inklusive tomte- og prosjekteringskostnader. 

 

2. Kommunestyret ber rådmannen starte detaljprosjektering og legge frem i egen sak 

investerings- og driftskostnader samt forslag til finansiering. 

 

3. Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å starte anbudsprosessen. 

 

4. Rådmannen fremlegger i egen sak til kommunestyret godkjenning av anbud samt 

totale investerings- og driftskostnader. 

 

 

FOR-028/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Jørn Stene (FL) foreslo et nytt pkt. 0 i tillegg til innstillingen: 

Kommunestyret er i utgangspunktet positiv til prosjektet, men forutsetter at prosjektet 

innarbeides i investeringsbudsjett i prioritet etter allerede vedtatte prosjekter innenfor 

områdene, eldreomsorg, skole og barnehage. 

 

 

Driftsutvalgets innstilling ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer avgitt for FL’s forslag. 

 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 



1. Arbeid med et felles driftsbygg videreføres. 

Samlet investeringsramme er foreløpig beregnet inntil 131 mill. 2014 kroner, 

inklusive tomte- og prosjekteringskostnader. 

 

2. Kommunestyret ber rådmannen starte detaljprosjektering og legge frem i egen sak 

investerings- og driftskostnader samt forslag til finansiering. 

 

3. Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å starte anbudsprosessen. 

 

4. Rådmannen fremlegger i egen sak til kommunestyret godkjenning av anbud samt 

totale investerings- og driftskostnader. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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NY GRUVEDRIFT I SULITJELMA - DIVERSE INFRASTRUKTUR 

   

 
Vedlegg: 1. Søknad datert 9. desember 2014 fra Nye Sulitjelma Gruver AS vedr. overtakelse av 

diverse infrastruktur i Sulitjelma 

2. Kopi av formannskapssak 69/11 

 

Sammendrag: 
 

Nye Sulitjelma Gruver AS (NSG)  har planer om oppstart av ny gruvevirksomhet i gamle 

gruveområder i Giken/Charlotta, Hankabakken og et nytt gruvefelt i Rupsi, alle på nordsiden av 

Langvatn. På sørsiden har selskapet planer om oppstart i gamle Sagmo gruve. NSG har 

utvinningstillatelse til alle ovennevnte felt. 

 

I tillegg har NSG søkt om utvinningstillatelse i et nytt malmfelt kalt Diamanten som ligger på 

vestsiden av Risevann. I malmfeltet ble det i august 2014 gjennomført diamantboring som 

grunnlag for søknad om utvinningstillatelse. Selskapet opplyser at tilbakemelding fra 

Direktoratet for mineralforvaltning er at utvinningstillatelse vil bli gitt. 

 

NSG er i ferd med å avslutte arbeidet med områdereguleringsplan med konsekvensutredning for 

Langvatn med gruveområdene som bedriften har utvinningstillatelse til samt industriområdet på 

Sandnes. Diamanten malmfelt er ikke med i områdereguleringsplanen.  

 

Neste skritt for NSG mot oppstart gruvedrift slik vi forstår det, er søknad om utslippstillatelse. 

Selskapet opplyser at søknaden vil bli sendt i løpet av vår 2015. Utslippssøknaden skal inneholde 

driftsopplegg for gruvedrift og oppredning, plassering av knusere, silo og oppredningsanlegg, 

utslipps- og deponi plassering. I denne forbindelse er det viktig for selskapet å få klarhet i 

eventuell tilgang til eksisterende bygninger som tidligere ble brukt til samme formål som NSG 

har planlagt. Det opplyses fra NSG at et svensk konsulentfirma har vurdert bygningene og 

konkluderer med at de fortsatt er egnet til formålet. Oppgradering av bygningsmassene må 

påregnes. 

 

NSG har lagt fram en plan for videre arbeid som viser at tidligst klargjøring til oppstart 

gruvedrift er januar 2018. Det vil si at alle tillatelser som kreves for oppstart gruvedrift er på 

plass. 

 

Flere aktører er i gang med leting etter mineraler i Sulitjelma. Foruten NSG er Drake Resources 

Ltd (Drake), et australsk leteselskap kommet lengst. De har gjennomført elektromagnetisk 

måling etter mineraler ved hjelp av helikopter i august 2014. Drake har planlagt videre leting 



med elektromagnetisk måling på bakken i seks områder i april 2015. De har planer om 

oppfølgning av elektromagnetisk måling med diamantboring i interessante områder sent sommer 

2015.  

 

Drake opplyste i pressekonferanse 23 januar i år at slik som planen deres var, kunne de være klar 

til oppstart gruvedrift i 2017.  

 

Ser vi på tidsforbruket til NSG, fikk selskapet utvinningstillatelse desember 2012. (oversikt over 

bergrettigheter Direktoratet for mineralforvaltning).  NSG startet januar 2013 planarbeidet for 

områderegulering som nå er i sluttfasen og skal godkjennes av Fauske kommune høsten 2015 

ifølge framdriftsplanen. 

  

Drake har pr i dag ikke nok grunnlag for å søke om utvinning. Det kan de tidligst få etter at 

første del av diamantboreprogrammet er avsluttet høsten 2015. 

 

NSG er kommet så langt i sine planer og ønsker å få tilgang til aktuelle bygninger for å kunne 

sende inn nødvendige søknader om utslipp, samt å kunne gjøre ytterligere vurderinger av 

bygningsmassen. Primært ønsker NSG å kjøpe tomt/påstående bygninger for kr 0. 

 

Formannskapet har tidligere stilt anlegg på Sandnes industriområde til disposisjon for NSG. 

Denne opsjonen gikk ut i 2013. 

 

Vi er nå i den situasjonen at det er 2 seriøse aktører som arbeider for å starte opp  ny gruvedrift i 

Sulitjelma.  Fra kommunens side vil det være avgjørende å bidra til å legge forholdene best 

mulig  til rette for begge aktørene. 

 

Etter rådmannens oppfatning bør vi nå kunne inngå en ny leieavtale med NSG for inntil 5 år. 

Følgende forutsetninger bør ligge til grunn: 

 

 Leieavtalen gjelder for det tidsrommet NSG trenger til å forberede oppstart av gruvedrift, 

maksimalt 5 år. Avslutter NSG sine gruveplaner før leieperioden går ut, opphører avtalen. 

 NSG forplikter seg til å vedlikeholde bygningene og sikre bygningene for inntrengning 

av uvedkommende. NSG lager en plan for vedlikehold og sikring. 

 NSG får leie grunn/bygninger vederlagsfritt, men NSG overtar Fauske kommune sine 

eventuelle økonomiske forpliktelser på bygningsmassen (forsikring etc) i avtaleperioden.   

 Leieavtalen skal legge til rette for nødvendig samarbeid mellom aktuelle aktører som 

planlegger framtidig gruvedrift i Sulitjelma 

 Leieavtalen omfatter i første omgang ikke grunnstollbadet. I løpet av leieperioden skal 

det i samarbeid med Sulitjelma Besøksgruve/Nordlandsmuseet avklares muligheter for 

fremtidig drift av besøksgruve i Sulitjelma 

 Vilkår for forlenget leie/ev. salg avklares i god tid før utløp av denne leieavtalen 

 

Rådmannen anbefaler ikke at tomtene/påstående bygninger selges nå. På det tidspunkt det 

foreligger en nærmere/endelig avklaring mht oppstart av ny drift vil det være kommunens 

intensjon at de aktuelle eiendommene skal kunne benyttes og inngå i et fremtidig driftsopplegg. 

Salg vil ta utgangspunkt i takst for de aktuelle eiendommene. 

 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING:  



 

Fauske kommune inngår avtale med Nye Sulitjelma Gruver AS (NSG) om leie av 

området fra Grunnstollbadet til og med flotasjonsanlegget med påstående bygninger. 

 

 Leieavtalen gjelder for det tidsrommet NSG trenger til å forberede oppstart av 

gruvedrift, maksimalt 5 år. Avslutter NSG sine gruveplaner før leieperioden går 

ut, opphører avtalen. 

 NSG forplikter seg til å vedlikeholde bygningene og sikre bygningene for 

inntrengning av uvedkommende. NSG lager en plan for vedlikehold og sikring 

 NSG får leie grunn/bygninger vederlagsfritt, men NSG overtar Fauske kommune 

sine eventuelle økonomiske forpliktelser på bygningsmassen (forsikring etc) i 

avtaleperioden.   

 Leieavtalen skal legge til rette for nødvendig samarbeid om bruk av 

eiendommene/bygningene mellom aktuelle aktører som planlegger framtidig 

gruvedrift i Sulitjelma 

 I løpet av leieperioden skal det i samarbeid med Sulitjelma 

Besøksgruve/Nordlandsmuseet avklares muligheter for fremtidig drift av 

besøksgruve i Sulitjelma 

 Når det foreligger en nærmere/endelig avklaring mht oppstart av ny drift vil det 

være kommunens intensjon at de aktuelle eiendommene inkl. Grunnstollbadet 

skal kunne benyttes og inngå i et fremtidig driftsopplegg. 

 Rådmannen gis fullmakt til å utforme denne avtalen på vegne av kommunen 

 Vilkår for forlenget leie/ev. salg avklares i god tid før utløp av denne leieavtalen 

 

 

PLUT-028/15 VEDTAK-  24.03.2015 
 

Kjetil Sørbotten (FL) foreslo: 

Kulepunkt 4 strykes fra innstillingen. Ellers som den står. 

 

FL’s forslag ble forkastet med 7 mot 2 stemmer. 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Fauske kommune inngår avtale med Nye Sulitjelma Gruver AS (NSG) om leie av 

området fra Grunnstollbadet til og med flotasjonsanlegget med påstående bygninger. 

 

 Leieavtalen gjelder for det tidsrommet NSG trenger til å forberede oppstart av 

gruvedrift, maksimalt 5 år. Avslutter NSG sine gruveplaner før leieperioden går 

ut, opphører avtalen. 

 NSG forplikter seg til å vedlikeholde bygningene og sikre bygningene for 

inntrengning av uvedkommende. NSG lager en plan for vedlikehold og sikring. 

 NSG får leie grunn/bygninger vederlagsfritt, men NSG overtar Fauske kommune 

sine eventuelle økonomiske forpliktelser på bygningsmassen (forsikring etc) i 

avtaleperioden.   

 Leieavtalen skal legge til rette for nødvendig samarbeid om bruk av 

eiendommene/bygningene mellom aktuelle aktører som planlegger framtidig 

gruvedrift i Sulitjelma. 



 I løpet av leieperioden skal det i samarbeid med Sulitjelma. 

Besøksgruve/Nordlandsmuseet avklares muligheter for fremtidig drift av 

besøksgruve i Sulitjelma. 

 Når det foreligger en nærmere/endelig avklaring mht oppstart av ny drift vil det 

være kommunens intensjon at de aktuelle eiendommene inkl. Grunnstollbadet 

skal kunne benyttes og inngå i et fremtidig driftsopplegg. 

 Rådmannen gis fullmakt til å utforme denne avtalen på vegne av kommunen. 

 Vilkår for forlenget leie/ev. salg avklares i god tid før utløp av denne leieavtalen. 

 

 

FOR-029/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Hege Harsvik (FL) foreslo: 

Kulepunkt 4 strykes fra innstillingen. Ellers som den står. 

 

FL’s forslag ble forkastet med 6 mot 2 stemmer. 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske kommune inngår avtale med Nye Sulitjelma Gruver AS (NSG) om leie av 

området fra Grunnstollbadet til og med flotasjonsanlegget med påstående bygninger. 

 

 Leieavtalen gjelder for det tidsrommet NSG trenger til å forberede oppstart av 

gruvedrift, maksimalt 5 år. Avslutter NSG sine gruveplaner før leieperioden går 

ut, opphører avtalen. 

 NSG forplikter seg til å vedlikeholde bygningene og sikre bygningene for 

inntrengning av uvedkommende. NSG lager en plan for vedlikehold og sikring. 

 NSG får leie grunn/bygninger vederlagsfritt, men NSG overtar Fauske kommune 

sine eventuelle økonomiske forpliktelser på bygningsmassen (forsikring etc) i 

avtaleperioden.   

 Leieavtalen skal legge til rette for nødvendig samarbeid om bruk av 

eiendommene/bygningene mellom aktuelle aktører som planlegger framtidig 

gruvedrift i Sulitjelma. 

 I løpet av leieperioden skal det i samarbeid med Sulitjelma. 

Besøksgruve/Nordlandsmuseet avklares muligheter for fremtidig drift av 

besøksgruve i Sulitjelma. 

 Når det foreligger en nærmere/endelig avklaring mht oppstart av ny drift vil det 

være kommunens intensjon at de aktuelle eiendommene inkl. Grunnstollbadet 

skal kunne benyttes og inngå i et fremtidig driftsopplegg. 

 Rådmannen gis fullmakt til å utforme denne avtalen på vegne av kommunen. 

 Vilkår for forlenget leie/ev. salg avklares i god tid før utløp av denne leieavtalen. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     



Kommunalsjef til videre forføyning    
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SØKNAD OM STØTTE TIL FORPROSJEKT DAMENE PÅ COOPEN 2016 

   

 
Vedlegg: Søknaden 

 

Saksopplysninger: 

 

Ketil Hugaas søker om tilskudd, stort kr 65.000,-, til forprosjekt «Damene på Coopen 2016». 

Bakgrunnen for søknaden er at de musikerne som var innleid til den opprinnelige Damene på 

Coopen 2015, sannsynligvis ikke er ledige og kan benyttes i 2016.  Ved å bruke den ledige helga 

i 2015, kan all musikk innspilles og det kan lages en «singback» som benyttes ved oppsetningen 

2016.  

 

Søknadssummen som er omsøkt utgjør 100 % av totale kostnader – altså ingen egeninnsats. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Søker har rett i at musikerne i NOSOS/Sinfoniettaen har planer langt fram i tid. 

Det er også rett at ved å spille inn musikken i forkant vil det også kunne bedre øvingskvaliteten 

for del lokale amatørvokalistene (kor), og vokalistene som er innleid, samtidig som at ikke hele 

«Damene på Coopen» vil stå og falle på at man mangler musikere. 

 

Søknaden faller imidlertid utenfor retningslinjene for tildeling av kulturstøtte i Fauske kommune 

(lokal frivillig organisasjon)., og at alle aktører som er tiltenkt roller i dette forprosjektet er 

utenfor kommunen.  En tildeling av midler kan derfor ikke skje over kulturmidlene. 

 

Rådmannen er av den oppfatning at det er ønskelig å støtte initiativet.  Da må imidlertid støtten 

tildeles over formannskapets midler. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1) Ketil Hugaas tildeles et tilskudd på kr 65.000,- til forprosjekt «Damene på Coopen 

2016.» 

2) Midlene bevilges av Formannskapets midler. 

3) Støtten tildeles med 50 % utbetalt i forkant, øvrige 50 % etter framlagt regnskap når 

forprosjektet er ferdigstilt. 

 

 

FOR-030/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 



Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1) Ketil Hugaas tildeles et tilskudd på kr 65.000,- til forprosjekt «Damene på Coopen 

2016.» 

2) Midlene bevilges av Formannskapets midler. 

3) Støtten tildeles med 50 % utbetalt i forkant, øvrige 50 % etter framlagt regnskap når 

forprosjektet er ferdigstilt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    
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SØKNAD OM INVESTERINGSSTØTTE - ALUCON AS 

   

 
Vedlegg: 1. Søknad fra ALUCON AS v/Magne Isaksen 

 

Sammendrag: 
 

Alucon AS har klart å opparbeide seg til en konkurransedyktig aktør innenfor levering og 

montering av bygningsartikler. Som leverandør til flere større byggeprosjekt både i og utenfor 

regionen har Alucon fått erfaring og er blitt en ettertraktet aktør. Pr i dag har bedriften måttet 

importere en del av sine tjenester. Det er dette man ønsker å endre ved å investering av nytt 

utstyr. 

 

Saksopplysninger: 

 

Alucon AS ble etablert i 2010. Forretningsideen er bygd rundt produksjon og salg av 

bygningsartikler. I hovedsak er dette glasstak, fasader, dører og vinduer. Bedriften har i dag 11 

ansatte og betjener et marked utover regionen. Oppdrag til Petter Dass-museet, Hurtigrutens Hus, 

Nordlandssykehuset avd. Stokmarknes og Vikingmuseet på Borg er noen av de større 

prosjektene der Alucon AS har hatt oppdrag.  

 

Til tross for behovet, har bedriftens sett seg nødt til å importere en del tjenester og varer fra 

utlandet. Et latvisk firma har vært leverandør på bearbeiding av profiler. I utgangspunktet har 

dette vært en ordning som har fungert, men det har gjort at leveringstiden har blitt for lang. I en 

konkurransesituasjon er ikke dette gunstig. Dessuten vil en reklamasjon ta mye lengre tid, enn 

om at tjenesten kunne utføres lokalt. 

 

Alucon AS har søkt om 150 000 kroner i investeringsstøtte fra Næringsfondet. Investeringene vil 

beløpe seg på 775 000 kroner. Av dette er investeringer til maskin  

680 000 og opplæring og installasjon utgjør 95 000 kroner.  

 

I dag fins det ingen mulighet for å få kjøpt disse tjenestene lokalt. Nærmeste konkurrent - som er 

i Bodø - kan heller ikke lever disse tjenestene. Derfor ønsker Alucon AS å investere i maskin til 

bearbeiding av profiler. Dette vil korte leveringstid, skape bedre kontroll med produktet og gi 2-

3 nye arbeidsplasser i firmaet.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 



Investeringen er ikke i konkurranse med andre bedrifter. Den vil derimot bli et godt supplement 

til den eksisterende bedriften. I tillegg vil den være med på å skape flere arbeidsplasser, noe som 

styrker og igjen gir ringvirkninger til det lokale næringslivet i kommunen. 

 

Alucon AS bidrar både med å skape arbeidsplasser i i Fauske og gjør kommunen kjent utover 

regionen ved at det utføres oppdrag i en større del av fylket. Det er viktig at bedriften har 

mulighet til å videreutvikles og gis mulighet til å ta et skritt i riktig retning for å påta seg flere 

oppdrag enn i dag. Dette kan skje ved at produksjonstiden for bygningsartiklene forkortes.  

På bakgrunn av at det er begrensede midler igjen på næringsfondet for 2015 har man ikke 

mulighet til å gi hele tilskuddet det søkes om. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Alucon AS innvilges et økonomisk tilskudd på 100 000,- til investering i nytt 

produksjonsutstyr til bearbeiding av profiler, under forutsetning av at etableringen skjer i 

Fauske kommune. 

 

Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. 

 

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008 nr. 1213, §2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil 200 

000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 

 

 

FOR-031/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Alucon AS innvilges et økonomisk tilskudd på 100 000,- til investering i nytt 

produksjonsutstyr til bearbeiding av profiler, under forutsetning av at etableringen skjer i 

Fauske kommune. 

 

Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. 

 

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008 nr. 1213, §2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil 200 

000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 



 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling    

Daglig leder Fauna KF til videre forføyning    
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STØTTE TIL ETABLERING AV YSTERI FOR SJØNSTÅ-OST OG HUSDYRROM 

   

 
Vedlegg: Søknad 

Forretningsplan 

 

Sammendrag: 
 

Sjønstå gård er et unikt historisk klyngetun. Fauske Kommune er allerede en viktig økonomisk 

bidragsyter i prosessen med å gjøre stedet mer tilgjengelig for offentligheten. Som en 

konsekvens av utviklingsprosjektet som skal gjøre gården mer attraktiv for innbyggerne i Fauske 

og besøkende, ønsker Hanne og Karl Prytz å etablere osteproduksjon med utgangspunkt i Sjønstå 

Gård. Prosjektet krever totalt investeringer på 3,3 millioner kroner. Til dette prosjektet søker de 

om støtte fra kommunens næringsfond på kroner 500.000. 

 

Saksopplysninger: 

 

Hanne og Karl Prytz eier og driver Stauran gård i Nordvika i Valnesfjord. På gården har de i dag 

30 geiter som de siste tre årene har vært på Sjønstå Gård i sommermånedene for å pleie 

kulturlandskapet der. Dette har vært en stor suksess. Geitenes tilstedeværelse har i seg selv vært 

en attraksjon og bidratt til at interessen for Sjønstå Gård er gått betydelig opp. Geitene har til nå 

ikke vært melket mens de har gått på sommerbeite. Nå ønsker Hanne og Karl Prytz å endre på 

dette og samtidig doble besetningen og starte produksjon av Sjønstå-ost. Til dette trenger de å 

gjøre investeringer i bygninger og infrastruktur for øvrig på til sammen 3,3 millioner kroner. 

Dyrene vil være på Sjønstå sommerstid og melkes her i et mobilt melkerom – mens melken 

fraktes til Stauran Gård i Nordvika i Valnesfjord for foredling til ost. Vinterstid vil dyrene stå 

oppstallet på gården i Valnesfjord hvor det er behov for å bygge ut fjøs, produksjonslokale for 

ost mm. Prytz har fått tilsagn om 900.000 kroner i investeringstilskudd og 50.000 kroner i 

bedriftsutviklingstilskudd fra Innovasjon Norge. De har videre fått tilsagn om rentestøtte på 

0,8% for et lån på inntil 1,8 millioner kroner. Med bakgrunn i dette søker de nå om et tilskudd på 

500.000 kroner fra kommunens næringsfond. Dette er et prosjekt med begrenset økonomisk 

lønnsomhet og uten økonomisk støtte er det ikke realiserbart. Samtidig vil gjennomføring av 

dette prosjektet innebære en betydelig styrking av attraktiviteten for Sjønstå Gård som 

kulturformidler, opplevelses og besøksattraksjon. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Det er viktig for kommende generasjoner at Sjønstå Gård tas vare på. Husdyr har alltid spilt en 

viktig rolle i gårdsdriften på Sjønstå. At Stauran Gård har stilt med geiter på sommerbeite rundt 



Sjønstå Gård har vist seg å være av stor betydning for arbeidet med å gjenvinne kulturlandskapet 

rundt gården. Dette området var i ferd med å gro helt igjen, men kommer nå tilbake. Geiteholdet 

har også blitt en attraksjon og mange kommer sommerstid til Sjønstå for å besøke og se på 

geitene. Når Stauran Gård nå vil tilføre ytterligere elementer i form av melke- og 

osteproduksjon, så bidrar dette til ytterligere å styrke attraktiviteten ved Sjønstå Gård 

sommerstid. Osteproduksjonen vil også bidra til at Sjønstå gård blir ytterligere kjent og osten 

ligger an til å kunne bli en lokal delikatesse på linje med osten som produseres for eksempel på 

Kjerringøy gård i Bodø. Det er saksbehandlers vurdering at Hanne og Karl Prytz ved Stauran 

Gård bør få innvilget søknaden delvis. Først og fremst fordi dette er et tiltak som vil bidra til økt 

verdiskapning i landbruket, men dernest også og ikke minst, fordi dette vil være et viktig tiltak i 

arbeidet med å gjøre Sjønstå Gård til en viktig attraksjon og kultur- og historieformidler i Fauske 

kommune. Forslag  på at søknaden innvilges delvis har sammenheng med at det er lite midler til 

disposisjon på næringsfondet. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Fauske Kommune gir et tilskudd til etablering av ysteri og husdyrrom i tilknytning til 

Sjønstå Gård på kroner 200.000,-. Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling 

fra næringsfondet. 

 

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008 nr. 1213, §2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil 200 

000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 

 

 

FOR-032/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske Kommune gir et tilskudd til etablering av ysteri og husdyrrom i tilknytning til 

Sjønstå Gård på kroner 200.000,-. Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling 

fra næringsfondet. 

 

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008 nr. 1213, §2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil 200 

000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 



Utskrift sendes:     

Daglig leder Fauna KF til videre forføyning    

Enhetsleder plan/utvikling    
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  KOMMUNESTYRE  21.05.2015 

 

 

 

INNKJØPSVEILEDER - UTREDNING AV ENKELTE PUNKTER 

   

 
Vedlegg: Innkjøpsveileder for Fauske kommune 

 

Sammendrag: 
 

Anskaffelser i Fauske kommune er sterkt regulert av Lov- og forskrift om offentlige anskaffelser 

og kommune har i tillegg utarbeidet egen innkjøpsveileder. 

Valg av riktig anskaffelseform vil være viktig for å sikre kommunen god kvalitet på tjenester og 

varer, og ivareta de økonomiske hensyn i prosjektene. 

I saksbehandlers vurdering fremkommer mange hensyn som må ivaretas og vurderinger som må 

gjøres i hvert enkelt tilfelle nesten uansett anskaffelsens omfang. 

Forslag til vedtak anbefaler en åpning for individuell innkjøpsfaglig vurdering av 

anskaffelsesform i hvert enkelt tilfelle. 

Det bør gjøres en evaluering av bruk av entrepriseform når prosjektene Vestmyra skole og 

Valnesfjord skole- og flerbrukshall er realisert. 

 

Saksopplysninger: 

 

Fra KOM-005/13 VEDTAK- 13.02.2013 

Punkt 2 

 

d) Rådmannen bes utrede før sommeren 2013  

Eventuelt revidere forslag i punkt 8.1  

Som hovedregel skal alle entrepriser gjennomføres som hovedentrepriser med administrert 

sideentrepriser, slik at næringslivet får delta direkte i konkurransene, f.eks. grunnarbeid, tømrer, 

ventilasjon, betong, elektriker, rørlegger, maler osv.  

Går man ut over hovedregelen må forprosjektet ha kommet med forslag på andre 

entrepriseformer når forprosjektet skal behandles av kommunestyret.  

Dette gjelder også for prosjekter som det er inngått intensjonsavtaler med. Det skal årlig legges 

frem en oversikt over hvilke entrepriser som har vært gjennomført og på hvilken måte.  

 

Utrede kostnadene med å få alle bedrifter inn i Ajour.  

 

e) Utrede Fair-trade handel og kostnader.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 



d): 

I forbindelse med større anskaffelser, der flere fagområder er involvert, vil Fauske kommune 

kunne velge entrepriseform mellom totalentreprise og bruk av administrerte sideentrepriser. 

Bruk av totalentrepriser vil ikke nødvendigvis i større grad åpne for muligheter for lokalt 

næringsliv sett opp mot bruk av totalentrepriser.   

Krav om f.eks tiltaksklasser vil kunne gjøre det vanskeligere for lokale å stå ansvarlige i en 

sideentreprise i forhold til å være underleverandør i totalentrepriser. 

Bruk av sideentrepriser vil i mye større grad føre til at en flytter ansvar og kompetansebehov 

over til kommunen. 

Fauske kommune besitter ofte begrenset fagkompetanse og kapasitet til oppfølging av 

anskaffelsene, noe som medfører merkostnader til innleie av nødvendig kompetanse. 

 

Administrerte sideentrepriser 

Fordeler: 

Bruk av administrerte sideentrepriser kan til en viss grad gi muligheter for tilpassing av 

konkurransen på en måte som kan legge bedre til rette for lokalt næringsliv.  Mulighetene 

vil likevel være sterkt begrenset og regulert innenfor Lov om offentlige anskaffelser. 

Ved bruk av sideentrepriser, vil en kunne redusere kostnader fra påslag hos 

hovedentreprenør. 

 

Ulemper:  

Hvis kommunen velger å kjøre sideentrepriser i egen regi, vil dette kunne gi økte 

administrative kostnader og økte krav til prosjektledelseskompetanse hos byggherre. 

Dette er den konkurranseformen som gir størst risiko og kontraktuelle utfordringer hos 

byggherre. 

Konkurranseformen setter også krav til større kapasitet hos byggherre til oppfølging av 

kontrakter. 

Kommunen mangler ofte kjennskap til leverandørmarkedet, noe som vil kunne resultere i 

dårligere konkurransegjennomføringer eller behov for innleie av uavhengige konsulenter. 

 

Totalentrepriser 

Fordeler: 

Bruk av totalentrepriser vil gi redusert antall kontrakter, enklere administrasjon for 

kommunen og kan redusere administrasjonskostnadene. 

En vil ved bruk av totalentrepriser i større grad flytte ansvar og risiko over på 

entreprenør. 

Bruk av totalentrepriser vil redusere behovet for fag- og prosjektkompetanse hos 

byggherre. 

Aktuelle tilbydere til totalentrepriser har ofte god fagkunnskap, og kan oppnå gode priser 

hos underentreprenører. 

 

Ulemper: 

Ved bruk av totalentreprise vil byggherre i mindre grad ha mulighet til å legge til rette for 

lokalt næringsliv i konkurransegjennomføringen. 

Totalentrepriser medfører omfattende kontrakter med entreprenør. 

Totalentreprenør legger ofte inn påslag på pris fra underleverandører. 

 

Totalentreprise kan blant annet være fordelaktig i prosjekter hvor hovedarbeidsomfanget er 

definert, men hvor enkeltfag kan ha en større usikkerhet. 

 



Valg av entrepriseform bør være basert på en vurdering av: 

 Kompetanse 

Har kommunen prosjektlederkompetanse/ faglig kompetanse til å beskrive anskaffelsen 

og følge opp i leveranseperioden? 

 Økonomi 

Behov for faglig bistand til å gjennomføre konkurranse på sideentrepriser. 

Behov for faglig bistand til å følge opp leveransen og koordinere i prosjektet. 

 Ressurser 

Har kommunen menneskelige ressurser til å følge opp sideentrepriser og kompetanse 

dette? Det må vurderes behov for innleie av fagkompetanse. 

 Tid 

Ved valg av anskaffelsesform, må en vurdere hvor mye tid en har til rådighet.  

 Hensiktsmessighet 

Hvilken konkurranseform er hensiktsmessig å bruke? 

 

Vurdering fra leder Fauske eiendom KF: 
Sideentrepriser 

Dette er ofte fordyrende i utgangspunktet, men særlig på sikt, når et bygg med teknisk avansert 

utstyr skal tas i bruk, skal de forskjellige leverandørenes utstyr spille sammen. Vi ser da ofte at vi 

må inn med nye og dyre endringer for å få funksjonalitet i bygget… FDVU kostnadene vil øke. 

Dette er forhold som det advares mot innen eiendomsforvalterbransjen og her ligger det mye 

advokatmat. Dyrere og dårligere bygg, og Krever stor prosjektorganisasjon. 

 
Totalentreprise 

Entreprenøren har ansvar for prosjekteringen, gjennomføringen og valg av løsninger til 

prosjektet. Totalentreprisen velges der tiltakshaverne vil ha minst mulig risiko. 

Her er det entreprenøren som sitter med risiko og forpliktelser i forhold til avtalen/entreprisen 

som inngås. Bedre bygg, bedre løsninger, lavere FDVU kostnader og fornøyde brukere. 

 

Leverandørregister i Ajour 

Gjennom SIIS har alle medlemskommunene nå få tilbud om å kostnadsfritt importere ubegrenset 

antall firma i Ajour sitt leverandørregister. 

Fauske kommune har gjennom Fauna og Fauske næringsforum i flere runder informert lokalt 

næringsliv om muligheten til å registrere sitt foretak. 

 

e) Etablering av rammeavtaler innenfor områder der Fairtrade er mest aktuelt, gjøres nesten 

utelukkende gjennom SIIS-samarbeidet. 

KS publiserte 2009 en veileder som omhandler sosiale ansvar og etiske krav ved offentlige 

anskaffelser. De har også gjort en innsats for å belyse korrupsjonsproblematikk ved en veileder 

utgitt i 2010 der tema er etikk, samfunnsansvar og antikorrupsjonsarbeid. 

Innkjøp i Fauske kommune benytter KS og Fairtrade Norge som kilder og vil også gjennom 

deltakelse i SIIS påvirke til at konkurransene i størst mulig grad kan ta hensyn til kjøp av 

produkter godkjent av Fairtrade Norge 

Innenfor anskaffelser der det er naturlig å ha fokus på fairtrade-merkede produkter vil SIIS søke 

muligheter for å ha dette med i konkurransegrunnlagene.  

 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 



 

Under innkjøpsveileders punkt 8 tilføyes:  

Anskaffelsesform i forbindelse med kjøp over terskelverdi skal i hvert enkelt tilfelle 

vurderes av enhetsleder/prosjektansvarlig i samarbeid med kommunens 

innkjøpsansvarlig. 

I de tilfellene der anskaffelsen avgjøres av kommunestyret, skal anskaffelsesform 

vurderes av Rådmannen, som deretter overfor kommunestyret gjør sin anbefaling. 

 

 

FOR-033/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Jørn Stene (FL) fremmet følgende tilleggsforslag pkt. 2: 

Til grunn for vurderinger skal følgende hovedprinsipper ligge: 

- Som hovedregel skal alle entrepriser gjennomføres som hovedentrepriser med 

administrert sideentrepriser, slik at næringslivet får delta direkte i konkurransen, 

f.eks. grunnarbeid, tømrer, ventilasjon, betong, elektriker, rørlegger, maler osv. 

Innenfor regelverk for offentlig anskaffelse utformes og vektes tildelingskriterier og 

kvalifikasjonskrav, både for hovedentreprise og sideentrepriser, slik at det lokale 

næringslivet kan delta aktivt i konkurransen. 

 

FL’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

Rådmannens forslag med FL’s forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Under innkjøpsveileders punkt 8 tilføyes:  

Anskaffelsesform i forbindelse med kjøp over terskelverdi skal i hvert enkelt tilfelle 

vurderes av enhetsleder/prosjektansvarlig i samarbeid med kommunens 

innkjøpsansvarlig. 

I de tilfellene der anskaffelsen avgjøres av kommunestyret, skal anskaffelsesform 

vurderes av Rådmannen, som deretter overfor kommunestyret gjør sin anbefaling. 

 

2. Til grunn for vurderinger skal følgende hovedprinsipper ligge: 

 Som hovedregel skal alle entrepriser gjennomføres som hovedentrepriser med 

administrert sideentrepriser, slik at næringslivet får delta direkte i konkurransen, 

f.eks. grunnarbeid, tømrer, ventilasjon, betong, elektriker, rørlegger, maler osv. 

Innenfor regelverk for offentlig anskaffelse utformes og vektes tildelingskriterier 

og kvalifikasjonskrav, både for hovedentreprise og sideentrepriser, slik at det 

lokale næringslivet kan delta aktivt i konkurransen. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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RETTING I BETALINGSREGULATIVET 2015 

   

 
Vedlegg: Betalingsregulativ 2015 pkt. 4 

 

Saksopplysninger: 

 

Rettelse av betalingssats i gebyrregulativet for byggesak. 

Ved regulering av årets regulativ ble punktet «Beliggenhetskontroll – areal inntil 200 m
2
» justert 

feil i betalingsregulativet, Byggesak. 

 

Istedenfor en økning av gebyret på 3 % ble det skrevet feil i satsen, med det resultat at beløpet 

ble 2533 kr istedenfor 5233 kr. 

Gebyrsats, beliggenhetskontroll, fra forestående år; 2013: 4932 kr, 2014: 5080 kr. 

 

Budsjettert inntekt for enheten er avhengig av rettelsen, da dette gebyret benyttes i alle søknader 

knyttet til frittliggende nybygg over 70 m2. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Gebyret for beliggenhetskontroll ble redusert pga en feilskrift. Det foreslås at feilen rettes opp og 

at gebyret for 2015 korrigeres til kr 5233 med utgangspunkt i forrige års gebyr og  i samsvar med 

den generelle prisutviklingen.     

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Betalingssats i gebyrregulativet for byggesak 2015, punkt «Beliggenhetskontroll – areal 

inntil 200 m
2
 fastsettes til kr 5233,-.  

 

 

FOR-034/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Betalingssats i gebyrregulativet for byggesak 2015, punkt «Beliggenhetskontroll – areal 

inntil 200 m
2
 fastsettes til kr 5233,-.  

 
Rett utskrift bekreftes 



 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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LISE MARI NESDAL OG BRAGE JOHANSEN - SØKNAD OM KJØP AV 

TILLEGGSAREAL TIL BOLIGTOMT PÅ STRØMSNES 

   

 
Vedlegg: Søknad fra Lise Mari Nesdal og Brage Johansen, om kjøp av tilleggsareal til boligtomt på 

Strømsnes 

Kartkopier 

 

Saksopplysninger: 

 

Lise Mari Nesdal og Brage Johansen søker om tillatelse til erverv av en parsell på ca. 500 m
2
 av 

Fauske kommunes eiendom, gnr/bnr 57/1. Parsellen skal benyttes som tilleggstomt til søkernes 

boligtomt, gnr/bnr 57/17 på Strømsnes. 

 

Søknaden er begrunnet med at det er behov for større areal for bedre atkomst og parkering, samt 

at de ønsker å skjerme for støy og innsyn fra rv 80.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Arealet som søkes ervervet er regulert til veiformål og offentlige formål.  

 

Søkerne ønsker å utvikle eiendommen sin, inngangspartiet skal flyttes til østsiden av huset, dette 

vil være i tråd med reguleringsplanen for området. 

 

Tilleggstomta kan ikke bebygges uten omregulering. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Søknad fra Lise Mari Nesdal og Brage Johansen om erverv av ca. 500 m
2
 av Fauske 

kommunes eiendom gnr 57 bnr 1 på Strømsnes innvilges. Tomta kan ikke bebygges uten 

omregulering. 

 

Pris for ervervet settes til kr 275 pr. m
2
, indeksregulert jfr. F-sak 007/10. 

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 



PLUT-041/15 VEDTAK-  24.03.2015 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Søknad fra Lise Mari Nesdal og Brage Johansen om erverv av ca. 500 m
2
 av Fauske 

kommunes eiendom gnr 57 bnr 1 på Strømsnes innvilges. Tomta kan ikke bebygges uten 

omregulering. 

 

Pris for ervervet settes til kr 275 pr. m
2
, indeksregulert jfr. F-sak 007/10. 

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 

FOR-035/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Søknad fra Lise Mari Nesdal og Brage Johansen om erverv av ca. 500 m
2
 av Fauske 

kommunes eiendom gnr 57 bnr 1 på Strømsnes innvilges. Tomta kan ikke bebygges uten 

omregulering. 

 

Pris for ervervet settes til kr 275 pr. m
2
, indeksregulert jfr. F-sak 007/10. 

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
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SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 1. KVARTAL 2015 

   

 
Vedlegg: 1. Brev fra Norges Blindeforbund datert 12.01.2015 

2. Brev fra Kreftforeningen datert januar 2015 

3. E-post fra Gjenreis Kystnorge mottatt 09.02.2015 

4. E-post fra Redningsselskapet datert 12.02.2015 

5. Brev fra Norsk Folkehjelp datert 06.03.2015 

6. Epost fra LLH Nordland mottatt 20.03.2015 

 

Sammendrag: 
 

Det har kommet inn 6 søknader om støtte i løpet av 1. kvartal 2015. Det er tiltak med stort 

engasjement. 

 

Rådmannen har vurdert søknadene, men har ikke funnet å kunne prioritere de og anbefaler at 

formannskapet avslår søknadene. Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.    

 

Saksopplysninger: 

 
Søker: Formål: Evnt. Beløp 

1. Norges Blindeforbund Søker om støtte til driftsutgifter i forbindelse med 

utgivelse av Nordland lydavis i 2015. 

Kr. 6.500,- 

2. Kreftforeningen Krafttak mot kreft er Kreftforeningens årlige 

innsamlingsaksjon. I år skal pengene gå til forskning 

på personlig tilpasset kreftbehandling. 

Kr. 1,- per 

innbygger 

3. Gjenreis Kystnorge Søker om driftsstøtte til organisasjons arbeid Kr. 20.000,- 

4. Redningsselskapet Søker støtte  til drive den lokale redningsskøyta «RS 

Ruth Oppsal» kampanjen heter Nautisk Mil Nordland. 

En nautisk mil kr. 

500,- 

5. Norsk Folkehjelp Søknad om støtte til 1. mai-aksjonen: Frihet til å 

organisere seg 

Ikke oppgitt 

6. LLH Nordland Søker om driftsstøtte 2015. LLH Nordland driver 

tilbud til homofile, lesbiske, bifile og transepersoner i 

Bodø og Nordland. 

Ikke oppgitt 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1. Søknad om økonomisk støtte til Norges Blindeforbund datert 12.01.2015 avslås. 

Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.  

  

2. Søknad om økonomisk støtte til Kreftforeningen datert januar 2015 avslås. Det er 

ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 



3. Søknad om økonomisk støtte til Gjenreis Kystnorge mottatt 09.02.2015 avslås. 

Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

4. Søknad om økonomisk støtte til Redningsselskapet datert 12.02.2015 avslås. Det 

er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

5. Søknad om økonomisk støtte til Norsk Folkehjelp datert 06.03.2015 avslås. Det er 

ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

6. Søknad om økonomisk støtte til LLH Nordland mottatt20.03.2015 avslås. Det er 

ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

 

FOR-036/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Søknad om økonomisk støtte til Norges Blindeforbund datert 12.01.2015 avslås. 

Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.  

  

2. Søknad om økonomisk støtte til Kreftforeningen datert januar 2015 avslås. Det er 

ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

3. Søknad om økonomisk støtte til Gjenreis Kystnorge mottatt 09.02.2015 avslås. 

Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

4. Søknad om økonomisk støtte til Redningsselskapet datert 12.02.2015 avslås. Det 

er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

5. Søknad om økonomisk støtte til Norsk Folkehjelp datert 06.03.2015 avslås. Det er 

ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

6. Søknad om økonomisk støtte til LLH Nordland mottatt20.03.2015 avslås. Det er 

ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 15/5534 I 15/1190 13.04.2015 Valnesfjord nærmiljøutvalg ÅRSRAPPORT 2014 FRA 

VALNESFJORD 

NÆRMILJØUTVALG 

 15/6318 I 14/1039 22.04.2015 Det Kongelige 

Finansdepartementet 

NORDLAND KOMMUNES 

VEDTAK OM KOMMUNAL 

MINERALSKATT 

 

 

 

 

 

 

FOR-037/15 VEDTAK-  11.05.2015 
 

Referatene ble tatt til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


